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Woclawek 20.12.2018

Pan
MarekWojtkowski
Prerydent Miasta Wloclawek

Zwracam sig z uprzejm4 prosb? w imieniu mieszkaic6w

Kazimierzawielkiego o naprawg jezdni i zlikwidowanie ubytk6w

na ulicy Plockiej na wysokosci posesji ff 150 w poblizu ronda

przy tamie. obecnie ,,dziura" jest tak duaa, 2e zagraZa bezpieczeristwu

pr zej eZ&Zaj 4cych s amocho d6w.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie'
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